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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading company in OMAN is seeking to recruit the following

IT Trainer

Role and Responsibility:

-Â Â  The trainer’s profile should mention explicitly his/her experience in the course provided by him/her.

-Â Â  Training requirement, scope of work: Ubuntu Beginner, Ubuntu Advance, GIMP, Inscape

-Â Â  Trainer should hold IT qualification

-Â Â  Trainers should speak Arabic.

-Â Â  Trainers should provide support for trainees to setup the course requirements.
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-Â Â  All courses are preferably be conducted on Linux Operating System, recommended OS is: Ubuntu 14.04.

-Â Â  Setup & ensure the lab readiness

-Â Â  Providing the outline of each course should specify its content clearly, and specify the content breakdown per day. 

-Â Â  Preparing the following reports: attendance report, trainees pre-assessment report, trainees post-assessment report, trainees feedback and analysis report

Please send your CV to eng@targetj
o.com

-----------------------------------------------------------------------------------

- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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